

石油氣車輛燃料缸

5年

一次覆檢

LPG Vehicle Fuel Tank

5-Yearly Revalidation



請把已使用了五年的石油氣車輛燃料缸送往覆檢

Please revalidate the LPG vehicle fuel tank when it has been used for 5 years

車主可自行查看石油氣燃料缸最近一次的檢驗日期，並於該日期起五年內到適合維修石油氣車輛的車輛維修工場安排有關覆檢。適合維修石油氣車輛的車輛維修工場名單，可瀏覽機電工程署網頁。

The vehicle owner can check by himself/herself the last test date of the LPG fuel tank. He/She should arrange for the revalidation of LPG fuel tank at vehicle workshop suitable for maintenance of LPG vehicles within 5 years from that date. With respect to the list of vehicle workshops suitable for maintenance of LPG vehicles, please browse the EMSD's web site.



標示在不同款式石油氣燃料缸上的最近一次檢驗日期
The last test date marked on LPG fuel tank of different models

石油氣缸編號 LPG Fuel Tank Serial Number
石油氣缸容量 LPG Fuel Tank Capacity



的士石油氣燃料缸 Taxi LPG Fuel Tank

上次檢驗日期
Last Test Date

測試壓力
Test Pressure

石油氣缸編號 LPG Fuel Tank Serial Number
石油氣缸容量 LPG Fuel Tank Capacity



小巴石油氣燃料缸 Light Bus LPG Fuel Tank

上次檢驗日期
Last Test Date

測試壓力
Test Pressure



如需進一步資料，可致電政府熱線 **1823** 或瀏覽機電工程署網頁 **www.emsd.gov.hk**。

For further information, please call **1823** Citizen's Easy Link
or browse the EMSD's web site at **www.emsd.gov.hk**.